
 

SPÅNGA-TENSTA STADSDELSNÄMND 
SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

25 SEPTEMBER 2014 

 

 

Sammanträde torsdag den 25 september klockan 18.00-19.10 
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(M), Eva Andersson (S), Olof Kollinius (M), 
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Schröder, personalrepresentanter Carina Gharby samt nämndsekreteraren Anna 

Birgersson. 
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sammanträdet började klockan 18.50. 
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SPÅNGA-TENSTA STADSDELSNÄMND SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

25 SEPTEMBER 2014 

BLAD 2 

 

  

§ 1   

Val av justerare och dag för justering 

Stadsdelsnämnden beslöt att utse ordföranden Ann-Katrin Åslund (FP) 

och vice ordförande Ornina Younan (S) att justera dagens protokoll. 

Stadsdelsnämnden beslöt vidare att protokollet ska justeras  

den 1 oktober 2014. 

 

Det anmäldes att protokollet fört vid stadsdelsnämndens sammanträde 

den 28 augusti 2014 justerades den 3 september 2014.  

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

                                   __________________ 
 



 

SPÅNGA-TENSTA STADSDELSNÄMND SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

25 SEPTEMBER 2014 

BLAD 3 

 

  

§ 2   

Svar på remiss om att teckna avtal med Stockholms läns 
landsting avseende ett regionalt kunskapscentrum för 
utveckling av den palliativa vården och omsorgen i länet 

Beslut 

Stadsdelsnämnden överlämnar tjänsteutlåtandet som svar på remissen. 

 
Ärendet 

Behovet av palliativ vård ökar i takt med att fler personer insjuknar i 

olika sjukdomar. Allt fler med kronisk och obotbar sjukdom lever 

längre med hjälp av insatser och behandlingar som syftar till att vara 

livsförlängande. 

Efter initiativ av Hälso- och sjukvårdsförvaltningen beslutades av 

Presidiegruppen KSL/HSN i april 2013 att föreslå kommunerna att i 

samarbete med hälso- och sjukvårdsförvaltningen och Regionalt 

cancercentrum att ta fram ett förslag om ett regionalt Palliativs 

kunskapscentrum. Syfte och målsättning är att öka kunskapen om 

palliativ vård för alla berörda, samt omsätta forskningsresultat till 

nytta för personal hos samtliga huvudmän. 

Förvaltningen ställer sig positiv till förslag om att teckna avtal med 

Stockholms läns landsting avseende ett regionalt kunskapscentrum för 

utveckling av den palliativa vården och omsorgen i länet. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 3 augusti 2014. 

Dnr 485-2014-1.5.1. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

  ______________________ 



 

SPÅNGA-TENSTA STADSDELSNÄMND SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

25 SEPTEMBER 2014 

BLAD 4 

 

  

§ 3   

Svar på medborgarförslag om säker strålmiljö i skolan 

Beslut 

Stadsdelsnämnden överlämnar tjänsteutlåtandet som svar på 

medborgarförslaget. 

 
Ärendet 

Det har inkommit ett medborgarförslag om att ersätta trådlösa WiFi-

nätverk med kabelburen internetanslutning samt ersätta Dect-telefoner 

med sladdtelefoner och Eco Dect i alla kommunala förskolor, 

grundskolor och gymnasieskolor. Detta för att minska risken för 

ohälsa bland elever och personal, samt skapa full tillgänglighet för 

barn och ungdomar som redan blivit sjuka av den trådlösa tekniken. 

Förvaltningen avser följa stadens riktlinjer och 

strålsäkerhetsmyndighetens rekommendationer vid framtida 

installationer av trådlösa nätverk. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 7 juli 2014. 

Dnr 340-2014-1.2.4 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

                                    ______________________ 



 

SPÅNGA-TENSTA STADSDELSNÄMND SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

25 SEPTEMBER 2014 

BLAD 5 

 

  

§ 4   

Svar på medborgarförslag om att Fairtrade-diplomera 
stadsdelen 

Beslut 

Stadsdelsnämnden beslutade att ärendet utgår. 

 

  ____________________ 

 



 

SPÅNGA-TENSTA STADSDELSNÄMND SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

25 SEPTEMBER 2014 

BLAD 6 

 

  

§ 5  

Förskoleundersökning 2014 

Beslut 

Stadsdelsnämnden godkänner redovisningen av 

förskoleundersökningen 2014 avseende stadsdelens förskolor. 

 
Ärendet 

Stockholms stad genomför årligen en undersökning av stadens alla 

förskoleverksamheter. I undersökningen för 2014 hade Spånga-Tensta 

en svarsfrekvens på 76 %. Detta är näst högst i staden. Den 

kommunala verksamheten hade en svarsfrekvens på 79 %. I 

jämförelse med föregående år har svarsfrekvensen ökat. Detta gäller 

även för staden som helhet. 

Resultatet ökade i samtliga områden som omfattar förskolans 

uppdrag. Dessa är Utveckling och lärande, Normer och värden, 

Inflytande och delaktighet och Samverkan med hemmet.  

Årets undersökning har utökats med ytterligare ett område, Mat. 

Stadsdelens resultat, i förhållande till staden, visar på en mindre 

nöjdhet hos föräldrarna vilket innebär att området behöver prioriteras. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 1 september 2014. 

Dnr 351-2014-1.6. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

  __________________ 



 

SPÅNGA-TENSTA STADSDELSNÄMND SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

25 SEPTEMBER 2014 

BLAD 7 

 

  

§ 6  

Anmälan av tjänstemannabeslut anmälningskategori B 2014-
01-01 - 2014-06-30 

Beslut 

Stadsdelsnämnden lägger tjänstemannabesluten till handlingarna. 

 
Ärendet 

Enligt gällande delegationsordning ska tjänstemannabeslut som hör 

till anmälningskategori B anmälas med vissa tidsintervaller. Besluten 

ska anmälas i form av datalistor som hålls tillgängliga vid nämndens 

sammanträden. 

 

Förvaltningen anmäler tjänstemannabeslut i följande ärendegrupper: 

 

 Vårdnadsbidrag under perioden 2014-01-01 – 2014-06-30. 

 Beslut om avsteg från Stockholms stads köregler.  

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 1 september 2014. 

Dnr 578-2014-1.1. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

  ________________ 



 

SPÅNGA-TENSTA STADSDELSNÄMND SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

25 SEPTEMBER 2014 

BLAD 8 

 

  

§ 7   

Anmälan av lokal övergripande 
samverkansöverenskommelse avseende vuxna med 
missbruksproblematik och/ eller psykisk 
funktionsnedsättning 

Beslut 

Stadsdelsnämnden lägger överenskommelsen till handlingarna. 

 
Ärendet 

För att förbättra och samordna insatserna för vuxna personer med 

missbruks-problematik och/eller psykisk sjukdom/funktions-

nedsättning som har stora och komplexa vårdbehov har, utifrån den 

regionala överenskommelsen, en lokal överenskommelse träffats 

mellan Spånga-Tensta och Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltningar, 

Habilitering och Hälsa, Järva psykiatri, Norra Stockholm psykiatri, 

Beroendecentrum samt kriminalvårdens Frivård Fridhemsplan.  

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 27 augusti 2014. 

Dnr 393-2014-1.2.5 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

  _______________________ 



 

SPÅNGA-TENSTA STADSDELSNÄMND SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

25 SEPTEMBER 2014 

BLAD 9 

 

  

§ 8  

Anmälan av uppföljning av lex Sarah-rapportering i staden 
2013 

Beslut 

Stadsdelsnämnden lägger uppföljningen till handlingarna. 

 
Ärendet 

I juni 2013 antog kommunfullmäktige riktlinjer för lex Sarah som ska 

ligga till grund för en gemensam hantering i staden av det lagstadgade 

ansvaret att rapportera missförhållanden och att anmäla allvarliga 

missförhållanden till tillsynsmyndigheten Inspektionen för vård och 

omsorg, IVO. Socialförvaltningen och äldreförvaltningen har genom 

en enkät till samtliga berörda nämnder följt upp rapporterade 

missförhållanden under 2013. 

 

Dnr 573-2014-1.6. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

  ______________________ 



 

SPÅNGA-TENSTA STADSDELSNÄMND SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

25 SEPTEMBER 2014 

BLAD 10 

 

  

§ 9   

Anmälan av brottsförebyggande rådets protokoll 2014 

Inga protokoll anmäldes. 

 

  _____________________ 



 

SPÅNGA-TENSTA STADSDELSNÄMND SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

25 SEPTEMBER 2014 

BLAD 11 

 

  

§ 10   

Anmälan av pensionärsrådets protokoll 2014  

Inga protokoll anmäldes. 

 

  _____________________ 
 

  



 

SPÅNGA-TENSTA STADSDELSNÄMND SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

25 SEPTEMBER 2014 

BLAD 12 

 

  

§ 11  

Anmälan av rådets för funktionshindersfrågor protokoll 2014  

Beslut 

Stadsdelsnämnden lägger protokoll från den 18 augusti 2014 till 

handlingarna. 

  
Ärendet 

Protokoll från funktionshinderfrågor sammanträde den 18 augusti 

2014 anmäldes. 

Dnr 26-2014-1.1. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

  __________________ 

 



 

SPÅNGA-TENSTA STADSDELSNÄMND SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

25 SEPTEMBER 2014 

BLAD 13 

 

  

§ 12  

Anmälan av inkomna och upprättade handlingar under 
augusti 2014 

Beslut 

Stadsdelsnämnden lägger rapporten till handlingarna.  

 
Ärendet 

Förteckningen finns i pärm på sammanträdet.  

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

  _________________ 

 



 

SPÅNGA-TENSTA STADSDELSNÄMND SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

25 SEPTEMBER 2014 

BLAD 14 

 

  

§ 13  

Information, kurser och konferenser 

Ingen information rapporterades.  

 

______________________ 

 



 

SPÅNGA-TENSTA STADSDELSNÄMND SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

25 SEPTEMBER 2014 

BLAD 15 

 

  

§ 14  

Nämnden och förvaltningens frågor 

Inga frågor togs upp. 

 

 

I pärm på bordet anmäldes inkomna protokoll med mera.  

(Bilaga 1 § 14) 

 

  ________________ 



 

SPÅNGA-TENSTA STADSDELSNÄMND SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

25 SEPTEMBER 2014 

BLAD 16 

 

  

§ 15  

Tertialrapport 2 

Beslut 

Stadsdelsnämnden beslutar följande 

1. Nämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande i sin helhet 

till kommunstyrelsen  

2. Stadsdelsnämnden justerar ärendet omedelbart. 

 
Ärendet 

Nämnden har under perioden arbetat med utgångspunkt i 

verksamhetsplanen och strävat mot vår vision om att ”Vi gör skillnad 

för människan i vardagen”. Det har inneburit en rad insatser och 

aktiviteter. Nämnden bedömer att det finns goda möjligheter att alla 

nämndmål kommer att uppnås under året, liksom merparten av 

årsmålen för indikatorerna. Majoriteten av alla aktiviteter är påbörjade 

och några kommer att fortsätta under 2015. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 12 september 2014. 

Dnr 320-2014-1.2.1 

 
Förslag till beslut 

Vice ordföranden Ornina Younan m.fl. (S) Awad Hersi m.fl. (MP) 

Jonas Ljungstedt (V) lade fram ett förslag till beslut och föreslog att 

nämnden skulle ställa sig bakom det. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden ställde förslagen mot varandra och fann att nämnden 

hade beslutat att anta S+MP+V:s förslag. 

 

Ordföranden Ann-Katrin Åslund m.fl (FP) Ole-Jörgen Persson m.fl 

(M) meddelade att FP+M lämnar ärendet utan eget ställningstagande.  

 

 

  ___________________ 



 

SPÅNGA-TENSTA STADSDELSNÄMND SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

25 SEPTEMBER 2014 

BLAD 17 

 

  

§ 16   

Remiss om program för en sammanhållen stad 2015-2020 

Beslut 

1. Stadsdelsnämnden beslutade att ärendet utgår. 

2. Stadsdelsnämnden beslutade om omedelbar justering. 

 

 

  ____________________ 



 

SPÅNGA-TENSTA STADSDELSNÄMND SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

25 SEPTEMBER 2014 

BLAD 18 

 

  

§ 17   

Studieresa till Drenthe, Nederländerna  

Beslut 

Stadsdelsnämnden beviljar resa inom tjänsten till Drenthe, 

Nederländerna för medarbetare Amela Velic, Anne Hiller, Lisa 

Björlin, Pernilla Söderberg, Maria Andersson, Maria Johansson, Mari 

Sjöberg.  

 
Ärendet 

Sex medarbetare inom avdelningen individ och familj har beretts plats 

på en studieresa till Drenthe, Nederländerna den 22 oktober – 24 

oktober 2014. 

En medarbetar inom avdelningen för individ och familj har beretts 

plats på en studieresa till Drenthe, Nederländerna den 20 oktober till 

den 24 oktober 2014 

Resan arrangeras tillsammans med Hägersten-Liljeholmens 

stadsdelsförvaltning med stöd av beviljade medel från MUST – 

Mutual Study Visits.   

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 10 september 2014. 

Dnr 619-2014-1.1 
   

Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


